
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 26/10 2023 
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: 
Jonas Stensdal Klitte, Formand for bestyrelsen 

Peter Wiborg Astrup  

Trine Foldbjerg Hald  

Christina Daugbjerg Bagger  

Louise Frøkjær Carstens  

Tine Risom 

Cecilie von Hirsch Stentebjerg 

Rikke Wulff, lærer 

Anders Pedersen, pædagog 

 
Hans Nyholm, Skoleleder 
Celina Coles Aakjær, Viceskoleleder 
Linda Lykke Østergaard Mose, Pæd. leder 
 
Fra Elevrådet: 
Formand – Isabella Villadsen 6A 
Næstformand – Frederikke Thomsen 6C 
 
Special repræsentant: 
Noah Kloster Duch Carlsen SP5 
 
Fraværende: Trine, Isabella, Frederikke 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
Godkendelse af referat (B) 
 

5 min Ny form på dagsorden – Godkendt af besty-
relsen. 
 
Ønske om at eleverne involvere eleverne 
mere i møderne. 
 

 

2. Fra eleverne (O) 
 
 

10 min Elevrådet arbejder med byrådsdag. Opga-
ven er spændende med også svær.  
Bestyrelsesformanden vil gerne mødes 
med elevrådet og høre om byrådsdagen. 
 
Der arbejdes også med en ansøgning til le-
gepatruljen sammen med formanden. 
 
Elevrådet har købt legematerialer for de 
7.000 de fik til sidste byrådsdag. 
 

 



  

 
 

Eleverne kan mærke, at man spiser senere 
på dagen i den nye skoledag. Det skal man 
vænne sig til. Før glædede man sig til de 
korte dage. Det gør man ikke længere, for 
nu er alle dage lige lange. Det er lidt for-
skelligt om fællesskabsbåndet er spæn-
dende- særligt hvis man går i en af S-klas-
serne.  
 
Det kunne give god mening at vælge elev-
rødder for to år med rul. Således kan vi be-
holde en med erfaring. 
 

3. Præsentation af bestyrel-
sen og nyt medlem. 
Cecilie Stentebjerg 

10 min Præsentation gennemført. 
 

 

4. Budgetopfølgning (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning 
 
 

20 min Alis er med som gæst indtil punkt 5.  
Gennemgang af tildelingsmodellen. 
Januar forventede vi et underskud på 
6,59%. Vi har nu reduceret til 3,95 % 
Vi forventer ikke at kunne spare yderligere. 
 
Bestyrelsen er nysgerrig på, om man kan 
opretholde arbejdsglæden på arbejdsplad-
sen. Ledelsen svarer, at der arbejdes med 
at medarbejdere har delegeret ansvaret for 
deres arbejdstid, Man har travlt, men har til 
gengæld indflydelse på sin arbejdssituation. 
Der er generelt god stemning. 
 
Bestyrelsen har ikke yderligere spørgsmål 
til resultatet for 2023. Bestyrelsen er meget 
opmærksomme på budgettet for 2024. 
 

 

5. Fastsættelse af princip for 
antimobbestrategi (D/B) 

- Bilag: Principud-
kast  

 

60 min Vi har et udkast, som har været i proces 
over 3 møder. Det er ikke færdigt.  
Kan bestyrelsen arbejde mere effektivt med 
principperne. Det tager for lang tid på 
denne måde. 
 
Bestyrelsen vil hellere nedsætte arbejds-
grupper, som laver udkast til kommentering 
og dernæst tilretter. 
 
Vi har brug for at undersøge hvilke princip-
per som er lovpligtige. Der må vi starte. 
 
Der har været efterspurgt et princip for 
kommunikation. 
Der har været efterspurgt et princip for lek-
tier. 
 
Alle orienterer sig i principper til mødet den 
6/11 på skolens hjemmeside 
 
https://finderuphoej.aula.dk/principper 
 
Hvad kan det enkelte bestyrelsesmedlem 
have interesse for at arbejde med? 
 

 

https://finderuphoej.aula.dk/principper


  

 
 

 
 

6. Kort orientering (O) 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

20 min Orientering fra Jonas: 
I forbindelse med forældremøder er der 
kommet forslag om at søge midler til lege-
patrulje. 
Kan vi understøtte fællesskabet ved at inve-
stere i uddannelse? 
Vi undersøger, om vi kan genoprette det på 
skolen. Det er typisk en ildsjæl, der driver 
det. 
Skolefoto: Kan det være mere fleksibelt? 
Der bruges mange resurser på enkeltbille-
der. Det kan være dyrt at få lige det enkelte 
billede, man gerne vil have. 
 
Kan det være hvert andet år i stedet? Be-
styrelsen vi gerne dagsordensætte det. 
 
Kan vi huske futter på de voksnes fødder? 
– Det er der handlet på. 
 
Der har været enkelte henvendelser om-
kring den kortere skoledag og den tilhø-
rende UUV. 
 
Må forældre være med til UUV – Skolelede-
ren skal huske at invitere! 
 
Orientering fra Peter omkring fællesbesty-
relsesmøde: 
Houlkær Skole har meddelt, at hvis den 
samlede bestyrelse skal sende noget ud, så 
skal det til endelig godkendelse i alle besty-
relser. 
 
Orientering fra Ledelsen: 
Nyansættelser. Jobpraktik og nye vikarer. 
Shaping Patterns.  

 

7. Eventuelt (O) 
 
 

5 min Fælles bestyrelsesmøde med Vestre d. 
6/11 klokken 1700 til 2000 med spisning– 
Afholdes på Finderuphøj. En time alene i 
egen bestyrelse. Dernæst fællesspisning og 
fælles dagsorden. 
 
Kan vi flytte mødet en halv time d. 12/12 – 
således starter vi klokken 1630 i Tinghallen 
med julekoncert fra 1630 til 1730 inden vi 
holde julemøde i bestyrelsen. 

 

 


